

China Tietong Group (H.K.) Co., Limited 中國鐵通集團(香港)有限公司

Room 1002, Tower1, Lippo Centre, No.89 Queensway, H.K.
Tel: (852) 2185 7187
Fax: (852) 2185 7180
Website: www.cmtietong.com
Email Address: xuss@ctthk.com

香港金鐘道 89 號力寶中心 1 座 1002 室
電話: (852) 2185 7187
傳真: (852) 2185 7180
網址: www.cmtietong.com
電子郵件: xuss@ctthk.com

Senior Management

Mr. Zhou Caisheng	Chairman
Mr. Zheng Xunlei	Director
Mr. Huang Wenhui	Director

高層管理人員

周才盛先生	董事長
鄭迅雷先生	董事
黃文輝先生	董事

Business Activities

China Tietong Group (H.K.) Co., Ltd. is a wholly-owned subsidiary of China Mobile Tietong Co., Ltd., which was incorporated in Hong Kong at the end of 2007. Having UCL, SBO License from OFCA, the company has qualification to begin telecom service, such as IPLC, voice, IP service. In accordance with the reform plan of the telecommunications industry, China Mobile Tietong Co., Ltd. became a wholly-owned subsidiary of China Mobile Communications Corporation (CMCC) on September 7, 2015. It has branches in 31 provinces (autonomous regions and municipalities directly under the Central Government), and its main business primarily consist of communication information technology services, information system integration services, communication consulting services and engineering construction management. Tietong completed the acquisition of assets and business of China Tietong Company on December 31, 2015. On July 24, 2018 while maintaining the operation of the original international telecommunications business, the Hong Kong company began to develop the HK local network maintenance and engineering construction business.

業務概況

中國鐵通集團(香港)有限公司是中移鐵通有限公司的全資子公司, 於 2007 年底在香港成立, 在獲得香港電訊管理局頒發的 UCL 和 SBO 牌照後, 公司開始發展國際數據、國際話音等業務。按照電訊業改革方案, 其母公司中移鐵通公司於 2015 年 9 月 7 日成為中國移動集團公司全資子公司, 在全國 31 個省(自治區、直轄市)設有分公司, 主營業務為通訊技術、信息系統開發、諮詢服務以及建築工程項目管理, 並於 2015 年 12 月 31 日完成對中國鐵通資產和業務的收購。2018 年 7 月 24 日中移建設正式掛牌後, 在保持原有國際電訊業務的經營下, 香港公司開始大力發展以香港本地為主工程維護和工程建設工作。

Parent Company

Company Name: China Mobile Communications Group Co., Ltd.
China Mobile Tietong Co., Ltd.
Country: China

母公司

公司名稱: 中國移動通信集團有限公司
中移鐵通有限公司
國家: 中國

Affiliates / Subsidiaries

Company Name: China Tietong H.K. Telecom Co., Ltd.

聯營或附屬公司

公司名稱: 中國鐵通香港電信有限公司